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PROTOKÓŁ 
z XXIX Sesji Rady Powiatu Czarnkowsko-Trzcianeckiego 

z dnia 20 lipca 2021 roku 

Ad.1 
Otwarcie Sesji i stwierdzenie prawomocności obrad 

W dniu 20 lipca 2021 r. o godz. 20.00 w Sali Sesyjnej Starostwa Powiatowego w Czarnkowie odbyła się 
XXIX Sesja Rady Powiatu Czarnkowsko-Trzcianeckiego, którą otworzył Pan Wiesław Maszewski – 
Przewodniczący Rady. 

Przewodniczący Rady na podstawie listy obecności stwierdził, że w Sesji na 21 radnych uczestniczy 18 
radnych, a zatem Rada jest władna do podejmowania uchwał przewidzianych projektem porządku 
obrad. Nieobecni radni: Izabela Bobińska, Grzegorz Bogacz, Zygmunt Jasiewicz. 

Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 
Lista osób uczestniczących stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu. 

Ad.2  
Przyjęcie porządku obrad 

Przewodniczący Rady przedłożył radnym porządek obrad, stanowiący załącznik nr 3 do niniejszego 
protokołu. Następnie zapytał czy ktoś z radnych chce wnieść zmiany do przedłożonego porządku? 
Zmian nie zaproponowano, przystąpiono do głosowania nad przyjęciem porządku obrad 
zaproponowanego przez Przewodniczącego Rady. 

W obecności 18 radnych ( nieobecni radni: Izabela Bobińska, Grzegorz Bogacz, Zygmunt Jasiewicz): 
- 18 głosów za, 
- 0 głosów przeciwnych, 
- 0 głosów wstrzymujących się. 
Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu. 
Porządek obrad został przyjęty. 

Ad.3 
Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) zmiany wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Czarnkowsko-Trzcianeckiego na lata 2021-
2036 

Przewodniczący Rady zapytał, czy jest potrzeba omówienia projektu  uchwały w sprawie zmiany 
Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Czarnkowsko-Trzcianeckiego na lata 2021-2036, czy są 
pytania w tym punkcie? 
Radni nie zgłosili potrzeby omówienia projektu uchwały, pytań także nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady poprosił o opinię Komisji Budżetowo-Gospodarczej na temat przedłożonych 
zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Czarnkowsko-Trzcianeckiego na lata 2021-2036. 

Przewodniczący Komisji Budżetowo-Gospodarczej odpowiedział, że Komisja wyraziła pozytywną 
opinię w zakresie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Czarnkowsko-Trzcianeckiego na 
lata 2021-2036. W obecności 6 członków Komisji, propozycję zmian przegłosowano stosunkiem 
głosów: 6 głosów za, 0 głosów przeciwnych, 0 głosy wstrzymujących się. 
Opinia Komisji stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu. 

W związku z powyższym Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 
zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Czarnkowsko-Trzcianeckiego na lata 2021-2036. 

W obecności 18 radnych (nieobecni radni: Izabela Bobińska, Grzegorz Bogacz, Zygmunt Jasiewicz): 
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- za podjęciem uchwały głosowało 18 radnych, 
- głosów przeciwnych – 0, 
- głosów wstrzymujących się – 0. 
Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu. 
W związku z powyższym Uchwała Nr XXIX/194/2021 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Powiatu Czarnkowsko-Trzcianeckiego na lata 2021-2036  została podjęta i stanowi 
załącznik nr 7 do niniejszego protokołu. 

b) zmiany uchwały budżetowej powiatu na 2021 rok 

Przewodniczący Rady zapytał, czy jest potrzeba omówienia projektu uchwały w sprawie zmiany 
uchwały budżetowej powiatu na 2021 rok, czy są pytania w tym punkcie? 
Radni nie zgłosili potrzeby omówienia projektu uchwały, pytań także nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady poprosił o opinię Komisji Budżetowo-Gospodarczej na temat przedłożonych 
zmian do uchwały budżetowej powiatu na 2021 rok. 
Przewodniczący Komisji Budżetowo-Gospodarczej odpowiedział, że Komisja wyraziła pozytywną 
opinię w zakresie zmian do uchwały budżetowej powiatu na 2021 rok. W obecności 6 członków 
Komisji, propozycję zmian przegłosowano stosunkiem głosów: 6 głosów za, 0 głosów przeciwnych,  
0 głosów wstrzymujących się. 
Opinia Komisji stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu. 

W związku z powyższym Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 
zmiany uchwały budżetowej powiatu na 2021 rok. 
W obecności 18 radnych (nieobecni radni: Izabela Bobińska, Grzegorz Bogacz, Zygmunt Jasiewicz): 
- za podjęciem uchwały głosowało 18 radnych, 
- głosów przeciwnych – 0, 
- głosów wstrzymujących się – 0. 
Imienny wykaz głosownia stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu. 
W związku z powyższym Uchwała Nr XXIX/195/2021 w sprawie zmiany uchwały budżetowej powiatu 
na 2021 rok została podjęta i stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu. 

Ad.4 
Wolne wnioski i zapytania radnych 

Wolnych wniosków ani zapytań nie zgłoszono. 

Ad. 5 
Sprawy różne 

W sprawach różnych o głos poprosił Starosta Czarnkowsko-Trzcianecki, który poinformował, że Zarząd 
zastanawia się nad dalszym tokiem służby zdrowia w naszym powiecie, a konkretnie nad szpitale 
czarnkowskim, któremu grozi wejście z powrotem w system covidowski. Na ten moment szpital jest 
wyłączony z tego systemu, ale cała infrastruktura utrzymywana jest w pełnej gotowości. Natomiast 
szpital trzcianecki zakończył inwestycję z powodzeniem.  

Pozostając w tematyce szpitali Starosta nawiązał do Rządowego Funduszu Polski Ład, do priorytetu 4 
pkt. 6 – tam jest sfera „inne”, związane z ustawą covidową. Zarząd orientował się, czy w tym punkcie 
mieści się możliwość dofinansowania szpitali, lecznictwa zamkniętego. Na ten moment jednak nie ma 
jednoznacznej odpowiedzi. Czynione są zatem starania w kierunku pozyskania środków z innych 
źródeł na utworzenie Zakładu Opiekuńczo-Leczniczego. 

Następnie Starosta podziękował Radzie Powiatu za dzisiejsze posiedzenie, za decyzje podjęte 
w sprawie zabezpieczenia wkładu własnego na inwestycje w ramach Rządowego Funduszu Polski Ład. 
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Jako drugi głos zabrał Wicestarosta, który przedstawił radnym informację na temat statystyki 
szczepień przeciw COVID-19 w powiecie czarnkowsko-trzcianeckim w rozbiciu na poszczególne gminy. 
Dane te przedstawiają się następująco: 

Miasto Czarnków – 51,5%  

Miasto i Gmina Wieleń – 43,9% 

Gmina Lubasz – 39,7% 

Miasto i Gmina Krzyż Wlkp. – 38,4% 

Miasto i Gmina Trzcianka – 38,4% 

Gmina Czarnków – 36,9% 

Gmina Drawsko – 35,1% 

Gmina Połajewo – 34,6% 

Powyższe dane wskazują na prawie 50 tys. wyszczepień w całym powiecie czarnkowsko-trzcianeckim.  

Następnie Starosta nawiązał do zapytania zgłoszonego na poprzedniej Sesji przez radnego 
Białoskórskiego w sprawie grupy ludzi, która została poszkodowana w wyniku działań Krzysztofa S., 
byłego pracownika Wydziału Architektury i Budownictwa. Starosta poinformował jakie kroki zostały 
poczynione w powyższej sprawie. 

Jako kolejny głos zabrał radny Zbigniew Maćkowiak, który poprosił o doprecyzowanie, czy statystyka 
dotycząca szczepień to szczepienia jedną czy dwiema dawkami? Ponadto radny podkreślił, że wśród 
tej statystyki mogą znajdować się także osoby  spoza naszego powiatu, wobec czego prosi 
o uszczegółowienie przedstawionej przez Wicestarostę informacji. 

Wicestarosta wyjaśnił, że dane przedstawiane przez niego na poprzedniej Sesji istotnie mogły 
zawierać osoby spoza powiatu czarnkowsko-trzcianeckiego. Co do danych przedstawionych dzisiaj, 
trudno się do tego odnieść, bo zostały one w dniu dzisiejszym pozyskane za strony internetowej 
gov.pl. Wiadomo natomiast, że dane dotyczą wyszczepień zarówno dwiema dawkami, jak i jedną, co 
zostało w tej informacji wyszczególnione. Wicestarosta zaproponował, że dane te mogą zostać 
radnym przesłane drogą emailową. 

Dalsza dyskusja dotyczyła spadku zainteresowania szczepieniami, również wśród osób, które przyjęły 
pierwszą dawkę szczepionki, natomiast nie zgłosiły się po drugą dawkę. Dyskutowano także 
o sceptykach, jak i zwolennikach szczepień, różne opinie w tym temacie pojawiały się także wśród 
radnych.   

Radny Janusz Rajek zabierając głos także podziękował za dzisiejsze decyzje, życząc, aby jak najwięcej 
tego typu programów inwestycyjnych zostało uruchomionych, aby samorządy mogły przebudowywać 
lokalną społeczność. 

Na koniec głos zabrali obecni na Sesji Burmistrz Krzyża oraz Wójt Gminy Drawsko, dziękując Radzie 
Powiatu Czarnkowsko-Trzcianeckiego, za podjęte decyzje w sprawie budowy ścieżki pieszo-rowerowej 
przy drodze Drawsko-Krzyż Wlkp. 

Więcej spraw różnych nie poruszano. 
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Ze szczegółowym przebiegiem dyskusji można zapoznać się w Biuletynie Informacji Publicznej Powiatu 
Czarnkowsko-Trzcianeckiego na stronie bip.czarnkowsko-trzcianecki – zakładka Rada Powiatu – Sesje 
Rady Powiatu na żywo. 

Ad. 6 
Zakończenie Sesji 

W związku z wyczerpaniem porządku XXIX Sesji Rady Przewodniczący Rady Powiatu zamknął obrady o 
godz. 20.40. 

Na tym protokół zakończono. 

Protokolant: 
Natalia Rozalewicz 


